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Dagsorden 
 
1) Velkommen til nye personale repræsentanter 

(a) Bettina 
(b) Anders 

 
2) Tilbagemelding 

(a) Bestyrelsens beretning 
(b) Tidligere start på personalemøder  
(c) Deltagelse på forældremøder 

i. Tid? 
Tilbagemelding er at tiden passede på 
hhv. indskoling og mellemtrin. 

ii. Temaer? 
Når vi nærmer os en evt. udbygning 
bliver det nok et oplagt tema at tale 
om. Det vil også kunne involvere det 
arrangement der har været talt om.  

(d) Tilbagemelding fra formandsmøde med BSU  
Brian fortalte at vi har fokus på trivsel, 
udbygning af Lundevejsskolen og fuld 
fagrække.  

3) Henvendelse fra politikker om samtale om specialområdet. 
Henvendelse sendt på mail til bestyrelsesmedlemmer af Brian.  

Der er i bestyrelsen generelt en holdning til at det er ikke 
noget vi skal gå ind i. Brian svarer.  

 
4) Budget aftale 2024 (Bilag 1) 

   

 

Referat 
 
Sted: Lundevejsskolen kontoret på Usserød Skole 

 

Dato: Mandag den 28. september 2023 kl. 17:00 – 19:00 
  
Deltagere: Peter Marius Alexander Harttung 

Jacob Rudbeck 
Louise Højbjerre 
Linda Hansen 
Brian Nørby Thuesen (Formand) 
Thomas Nyborg (Skoleleder) 
Palle Kristensen (Afd. Leder) 
Anders Jon Baldvinsson (Personale Rep.) 
Bettina Mortensen (Personale Rep.) 
 

Afbud: Linda Hansen 
  
Emne: Skolebestyrelsesmøde  

 
 

 
 
 

Center for Dagtilbud og 
Skole 

Lundevejsskolen 
 

Kontakt 
Thomas Nyborg 

Skoleleder 
tny@horsholm.dk 

Direkte tlf. 4849 6461 
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Godt arbejde af bestyrelserne på skolerne. Gode 
høringssvar.  

Budgetreduktioner på servicestandarder på det 
specialiserede område. Thomas undersøger til næste møde.  

  
5) Generel status fra skolelederen – hvad rører sig på skolen 

a) Personalesituationen.  
En ansøger sprang i målet. Vi slår op igen 

b) Udskolingsgruppe U2 
Der er udfordringer i gruppen 

c) Fuld fagrække 
i) Indskoling 
ii) Mellemtrin 
iii) Udskoling 
 
Vi kan se, at de nye elever grundlæggende er faldet godt til. Med 
det er ikke uden udfordringer. Ex. Har flere elever ikke været i 
skole i lange perioder på tidl . skole. Det kalder på meget arbejde 
at få dem i skema igen.  
 

6) Timefordelingsplan (Bilag 2) 
a) For grupperne 

Gennemgået og godkendt.  
b) Principper for indplacering på timefordelingsplan 

Det er et princip, at det besluttes fra årets start hvilket klassetrin 
timefordelingsplanen går ud fra. Ikke for den ældste elev.  

c) Procedure for orientering af forældre 
Det skal gøres efter aftale og i samråd med forældre.  
 

7) Driftsbudget (Bilag 3) 
Skydes til næste gang.  
 

8) Evt. 
 

Thomas Nyborg spørger, om vi som skole skal lægge ud på AULA, hvis 
der kommer relevant information. Der er holdninger for og imod. Indtil 
videre vil kun info om relevante oplæg blive annonceret.  
 
På næste bestyrelsesmøde skal der primært tales fuld fagrække.  
 
Spørgeskemaundersøgelse skal tages op næste gang.  


